



PRESSEMITTEILUNG / PRESS RELEASE

Luxembourg, 08.01.2019

Stammgast Marco Koch beim Euro Meet 2019 dabei

In weniger als drei Wochen steigt die 21. Auflage des Euro Meet in Luxemburg. Täglich erreichen die Organisatoren neue Meldungen von Europas Elite-Schwimmern. Neben dem Ungarischen Duo Katinka Hosszu und Dávid Verrasztó hat heute der Deutsche Marco Koch seine Teilnahme bestätigt.

Seit 2013 ist der Deutsche Stammgast beim Euro Meet und hat seine Paradedstrecke – die 200m Brust – bereits sechs Mal hintereinander gewonnen. 2015 wurde der heute 28-Jährige Weltmeister in Kazan (Langbahn) und 2016 in Windsor auf der Kurzbahn. Aktuell hält er in 2:00,44 den Kurzbahn-Weltrekord und gewann vor Monatsfrist die Bronzemedaille bei der Weltmeisterschaft in Hangzhou.

Nach einem Vereins- und Trainerwechsel von Darmstadt nach Frankfurt im vergangenen Jahr beginnt für Marco mit dem Start beim Euro Meet die Vorbereitung auf die Qualifikation zur Weltmeisterschaft im Sommer in Gwangju. Marco hat beste Erinnerungen an das schnelle Becken der Coque: im Jahr 2016 schwamm er in 2:07.69 Meet-Rekord und die zweitschnellste Zeit seiner Karriere (nur bei seinem EM-Triumph 2014 in Berlin war er in 2:07.47 schneller).

+++++

Patron Marco Koch @ Euro Meet 2019

In less than three weeks, the 21st edition of the Luxembourg Euro Meet will take place. Every day, the organisers receive new entries from Europe's elite swimmers. Besides the Hungarian duo Katinka Hosszu and Dávid Verrasztó the German Marco Koch confirmed his participation today.

The German has been competed at Euro Meet since 2013 and has already won his main race - 200m breaststroke - six times in a row. In 2015, the 28-year-old became World Champion in Kazan and in 2016 in Windsor (short course). He currently holds the short course World Record in 2:00.44 and won the bronze medal at the World Championships in Hangzhou a month ago.

After a change of club and coach from Darmstadt to Frankfurt last year, Marco's preparation for the qualification for the World Championships in Gwangju begins in Luxembourg. Marco has best memories of the fast pool of d'Coque: in 2016 he settled the Meet record (2:07.69) and set the second fastest time of his career (only at his European Championship Victory 2014 in Berlin he was faster in 2:07.47).

Good to know: Ticket Sale: www.euromeet.lu Social Media: [Facebook](#) / [Twitter](#)

Euro Meet Media Services